
Alicja SZCZEPAŃSKA 

Radna Miasta Krakowa 

         Kraków 20.01.2021r. 

 

 

Interpelacja 

 

dotycząca tzw. tęczowych schodów 

 

 

        Prezydent Miasta Krakowa 

        Prof. Jacek MAJCHROWSKI 

        pl. Wszystkich Świętych 3-4 

        30-004 Kraków 

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r.                             

z późniejszymi zmianami ( Dz. U. nr 16, poz. 95 ), zwracam się do Pana Prezydenta                                   

z prośbą o udzielenie odpowiedzi w następującej sprawie. 

 W trakcie wykonywania obowiązków radnej, zostałam poinformowana przez 

mieszkańców o znacznym pogorszeniu stanu kolorowych (tzw. tęczowych) schodów na ul. 

Tatrzańskiej, spowodowanym trwającym remontem kamienicy przy ul. Potebni 3. 

 W roku 2013, przy okazji konkursu Fresh Zone na festiwalu ArtBoom, górny odcinek 

schodów został pomalowany farbami w kolorach tęczy, a na każdym z 55 stopni umieszczony 

został cytat autorstwa takich znakomitych postaci, jak Mahatma Gandhi, Gabriel García 

Márquez, Terry Pratchett, Albert Camus, ksiądz Jan Twardowski. 

 Od tamtego czasu farba ulegała degradującemu upływowi czasu, a sentencje się 

zacierały, jednak instalację odnowiono w 2018 roku, dzięki czemu znów cieszyła 

mieszkańców i turystów, stając się jedną z atrakcji Podgórza. 

 Niestety prowadzone prace remontowe kamienicy na ul. Potebni 3, w tym m. in. 

składowanie materiałów budowlanych, ustawienie rusztowania, mogły się przyczynić w 

znacznym stopniu, do zatarcia napisów i degradacji powłok malarskich „Tęczowych 

schodów”. Prace prowadzone są na podstawie pozwolenia budowlanego 257/2020 z dnia 

17.02.2020r. sposobem gospodarczym.  

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta o udzielenie informacji w 

następującym zakresie: 

1. Czy planuje się przywrócenie do stanu pierwotnego, wymalowań tzw. tęczowych 

schodów na ul. Tatrzańskiej, 



2. Czy nadzór budowlany lub inni urzędnicy miejscy, przekazali inwestorowi wskazówki 

dotyczące postępowania w celu zabezpieczenia schodów przed degradacją, 

3. Czy planuje się lub podjęto kroki, mające na celu zabezpieczenie interesu miasta w 

zakresie partycypacji inwestora w przywróceniu schodów do stanu pierwotnego, 

4. Czy planuje się pomalowanie dalszej części schodów (obecnie niepomalowanych) od 

ul. Potebni w stronę ul. Rękawka, tak aby wszystkie schody tworzyły spójną 

graficznie całość. Było to przedmiotem niezrealizowanego projektu w Budżecie 

Obywatelskim w 2019 roku. 

 

W załącznikach, przesyłam fotografie ilustrujące i dokumentujące obecny stan techniczny 

 

 

 

       z poważaniem  

 

                                                    Alicja Szczepańska   
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